
Desistanssi ry:n hallituksen kokous 

Aika: 15.11.2023 klo 17  

Paikka: Thirsty Scholar, Zoom  

Osallistujat: Sofia Malinen, Tiina Turunen, Sylvia Ikonen, Outi Turunen   

 

1. Kokouksen avaaminen 

Sofia Malinen avaa kokouksen ajassa 17.03.  

 

2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  

Kokous on todettu lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.  

 

3. Esityslistan hyväksyminen 

Esityslista hyväksytään ilman muutoksia.  

 

4. Ilmoitusasiat 

Desistanssi ry puuttui HYY:n verkkosivujen ainejärjestön luettelosta. Sofia otti HYY:hyn yhteyttä ja nyt 

Desistanssi ry lisätty listaan.   

 

5. Tapahtumat  

Menneet tapahtumat 

Desistanssin 5-vuotissyntymäpäiväjuhlat 7.10.  

- Synttäreille oli ilmoittautunut yhteensä 15 osallistujaa, ja paikalle oli kaavailtu esiintyjää, juotavaa ja 

syötävää. Paikaksi oli varattu Kattosauna Sivistys. Hallitus kuitenkin katsoi, että tapahtumaa ei 

kannattanut järjestää niin pienelle porukalle ja varsinainen juhla peruttiin. Juhlan sijaan hallitus 

järjesti hengailuillan baarissa kaikilla halukkaille, jotka olivat ilmoittautuneet syntymäpäiville. Baariin 

tuli 7 ihmistä. 

- Sofia otti yhteyttä kaikkiin aiemmin kriminologiaa opiskelleisiin ja lähetti heille henkilökohtaiset 

kutsut, mutta tästä huolimatta osallistujamäärä jäi pieneksi. Tulevaisuudessa tapahtumien 

suunnittelu kannattaa aloittaa aikaisemmin. 

 

Ekskursio Keskusrikospoliisiin 12.10 yhdessä Stigma ry:n kanssa.  

- 51 ilmoittautunutta, arviolta noin 45 osallistujaa.   



- Tilaisuus kesti 3 tuntia (klo 12-15). Puhumassa oli Aki Somerkallio ja Sari Latomaa, jotka kertoivat 

nuorten kyberrikollisuuden torjunnasta, Antti Hyyryläinen kertoi jengiväkivallasta ja siitä 

irtautumisesta sekä Laura Heiskanen kertoi työstään kriminologian näkökulmasta. 

- Osallistuneiden mielipiteet tapahtumasta pääosin positiivisia. Tapahtumassa tarjottiin hyvin tietoa 

KRP:n toiminnasta, mutta tulevaisuudessa puhujat voisivat olla nimenomaan yhteiskuntatieteilijöitä.  

 

Tulevat tapahtumat  

Desistanssilaisten hengailuilta  

- Matalan kynnyksen rento hengailuilta, jossa desistanssilaisilla olisi mahdollisuus tutustua hallituksen 

toimintaan. Järjestäjänä Sofia. 

- Päivämääräksi päätetään torstai 23.11 klo 18, paikaksi Thirsty Scholar.  

 

Pikkujoulut ja syyskokous 

- Päätetään päivämääräksi 7.12.23. Paikka päätetään myöhemmin.  

 

Hallituksen virkistäytyminen  

- Päätetään kiittää hallituslaisia tämän vuoden panoksesta hallitustoimintaan ja mennään ravintolaan 

syömään Desistanssi ry:n kustantamana. Aika ja paikka päätetään myöhemmin.  

 

Alumnipaneeli keväällä  

- Mahdollinen alumnipaneeli järjestettäisiin vuoden 2024 keväällä, joko tammikuun tai helmikuun 

lopussa. Tarkoituksena olisi keskustella kriminologiasta, kuten mahdollisista urapoluista ja 

kriminologian näkymisestä työelämässä.  

- Sofia ottaa yhdessä Ira Salon kanssa vastuun tapahtuman järjestämisestä. Tarkoituksena on 

suunnitella ja huolehtia tapahtuma valmiiksi etukäteen, niin ettei se jää tulevan vuoden hallituksen 

vastuulle.  

 

6. Talous 

5-vuotissynttäreiden kulut 

- Kattosauna Sivistyksen tilan perumisesta huolimatta vuokrasta jäi maksettavaksi 70 euron lasku.  

 

Joululahja hyväntekeväisyyteen 

- Desistanssi ry:n perinteitä noudatten hallitus haluaa päättää lahjoittaa rahaa hyväntekeväisyyteen.  

- Summaksi päätetään 100 euroa.  



- Sofia koostaa lahjoituskohteista Google forms -kyselyn, jota jaetaan jäsenistölle Instagramissa ja 

sähköpostituslistalla. Lahjoituskohdevaihtoehdot mukailevat ekologista ja sosiaalista kestävyyttä 

sekä rikollisuuteen liittyviä kansalaisjärjestöjä. Eniten ääniä saaneelle taholle lahjoitetaan 100e.  

 

 

7. Opintoasiat  

Tapaaminen kriminologian oppiaineen henkilökunnan kanssa 22.11 klo 12.30.  

- Tarkoituksena keskustella kriminologian opintojen kehittämisestä, työelämästä sekä 

yhdistystoiminnasta.  

- Hallitus pohti mahdollisia keskustelunaiheita, joita ovat akateemisen vapauden lisääminen 

esimerkiksi kvalitatiivisen gradun tekemisen muodossa, syventävien kurssien lisääminen, 

seuraamusjärjestelmään liittyvän kurssin lisääminen osaksi opetussuunnitelmaa ja uhrinäkökulmaan 

perehtyminen. Lisäksi keskustellaan mahdollisuudesta saada Desistanssin jäsen edustamaan 

opiskelijoita henkilökunnan kokouksiin sekä Tampereen kriminologian maisteriohjelman 

mahdollisista vaikutuksista.  

- Sofia tekee myös jäsenilleen opiskelijapalautekyselyn, ja lähettää sen Desistanssi ry:n 

sähköpostilistalle. 

- Hallitus pohti myös, että Krimon vapautuvista työ- ja harjoittelupaikoista tulisi ilmoittaa 

Desistanssille, jotta työ- ja harjoittelupaikkoja voitaisiin mainostaa ja opiskelijat tulisivat niistä 

tietoisiksi.  

 

8. Desistanssin toiminnan kehittäminen HYY:n avustusten pisteytyksen pohjalta  

Sofia oli pyytänyt HYY:ltä tiedot toiminta-avustuksen pisteytyksestä. Alla on pisteiden jakautuminen: 

Asiakirjat:                         5/5 

Yhdenvertaisuus:          7/7 

Viestintä:                       4/6 

Suunnittelu:                    5/5 

Tapahtumat:                4/5 

Rekrytoinit:                     1/2 

Kestävyys:                    5/5 

Hyvinvointi:                     4/8 

Kansainvälisyys:              2/7 

Osallistuminen:              2/3 

Jäsenmäärä:                 6/30 

Tapahtumamäärä:        2/10 

Osallistujamäärä:          3/10 

Pisteet yhteensä:          59/103 

 

HYY:ltä saatiin seuraavanlainen palaute siitä, mihin toiminnassa kannattaisi tulevaisuudessa kiinnittää 

huomiota:  



”Yleisesti ottaen teillä näyttää olevan toiminta muuten laadullisesti erittäin korkealla tasolla, mutta 

hyvinvointiin ja kansainvälisyyteen voisi olla mahdollista panostaa vielä enemmän. Suurin mahdollinen 

kehityskohde on kuitenkin varmaan tapahtuma- ja osallistujamäärän kasvattaminen. Mitä enemmän 

tapahtumia järjestätte ja mitä enemmän jäsenistöstänne niihin osallistuu, sitä enemmän pisteitä ja tukea 

saatte.” 

 

Näiden tietojen pohjalta kokouksessa keskusteltiin tulevista kehityskohteista. Hallitus on noudattanut 

toimintasuunnitelmaansa ja tehnyt parannuksia tämän kauden aikana (testamenttien teko, 

ympäristösuunnitelma, nettisivujen päivitys, opintoasioiden parantaminen). Pisteytyksen pohjalta päädyttiin 

siihen, että tulevina vuosina voisi toimintasuunnitelmaan lisätä viestintäsuunnitelma ja tämän pohjalta 

viestimään säännöllisesti lukukauden läpi. Sen lisäksi Desistanssi voisi kerätä säännöllisemmin palautetta 

toiminnastaan. Tämän vuoden alussa Desistanssi pyysi jäseniltään ideoita toimintaansa Facebookin 

päivityksessä, mutta kehitysehdotuksia ei tullut. Tulevina vuosina voisi tehdä anonyymin kyselyn, joka 

madaltaisi kynnystä antaa ehdotuksia. Sosiaaliseen kestävyyteen kiinnitetään jatkossakin huomiota 

valitsemalla lahjoituskohde. Hallituslaisten hyvinvointiin kiinnitetään jatkossa enemmän huomiota. 

Aikaisempina vuosina hallitusta ei olla kiitetty esim. virkistäytymisen muodossa, mutta tänä vuonna näin 

tullaan tekemään. Hallituslaisten hyvinvoinnista ja jaksamisesta pitää myös kirjoittaa toimintasuunnitelmaan 

sekä keskittyä siihen jatkossa enemmän, jotta se on läsnä koko vuoden. Pienenä maisterivaiheen 

ainejärjestönä on vaikea saada uusia jäseniä mukaan ja tapahtumiin osallistujia. Näitä pisteitä on hyvin vaikea 

muuttaa. 

Kokouksessa päätettiin toteuttaa vuoden lopuksi kysely siitä, miten hallituksen toimintaa voitaisiin parantaa, 

jotta seuraavalla hallituksella olisi jonkinlaisia suuntaviivoja toiminnalle.  

 

9. Alumnitoiminnan kehittäminen 

Alumnitoimintaa ei ole kriminologeilla. Tähän olisi hyvä saada muutos, mutta kenelle sen vastuu kuuluu, on 

epäselvää. Tiedusteltaessa Desistanssin alumneja puheenjohtajan tekemän sähköpostilistan perusteella, 

suurin osa vaikuttaa olevan kiinnostunut osallistumaan alumnitoimintaan. Hallitus pohti alumneille 

mahdollisen sähköpostilistan luomista. Lisäksi hallitus pohti vastuun siirtämistä Kriminologian yhdistykselle.   

 

10. Muut esille tulevat asiat  

Mahdollinen ekskursio oikeusministeriöön vielä vuoden 2023 puolella. Sofia selvittää mahdollista 

päivämäärää.  

 

11. Kokouksen päättäminen   

Päätetään kokous ajassa 18.00. 

 

 

 



Pöytäkirjan allekirjoitukset 

 

  
________________ ____                                                          ____________________     __           _                     

Sofia Malinen, puheenjohtaja Outi Turunen, taloudenhoitaja 

 


